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В статье рассматриваются особенности законодательства о банкротстве 
кредитных организаций и банковского законодательства. Основное внимание 
уделено проблеме соотношения законодательства о банкротстве банков с бан-
ковским законодательством в части предупреждения банкротства банков и их 
ликвидации в результате банкротства. Автором анализируется важный с прак-
тической точки зрения вопрос о том, является законодательство о банкротстве 
банков составной частью банковского законодательства или же специальным 
законодательством по отношению к банковскому.
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LAUTS E.B. THE LAW ON BANKRUPTCY OF CREDIT INSTITUTIONS: THE CONCEPT AND 
CORRELATION WITH BANKING LAWS

In article features of the legislation on bankruptcy of credit institutions and the banking 
legislation are considered. The main attention is paid to a problem of a ratio of the legislation 
on bankruptcy of banks with the banking legislation regarding prevention of bankruptcy of 
banks and their elimination as a result of bankruptcy. The author analyzes a question, 
important from the practical point of view, of that, the legislation on bankruptcy of banks is a 
component of the banking legislation or the special legislation in relation to bank.
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